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Abstract (en)
The seal i.e. abradable pressure seal (7), has an abradable surface opposite to a rotor portion of turbomachine and another surface in contact with
an inner ferrule of stator. A set of component units (10) is provided, where each component unit includes circumferential step (9) on the abradable
surface to create an obstacle in the circumferential direction of the inner ferrule. Each component unit includes an axial step (8) on abradable surface
to create an obstacle in the axial direction of the turbomachine, where the seal is made of silicone or epoxy.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à un joint d'étanchéité (7) d'un stator de turbomachine, ledit joint (7) comportant une première surface abradable
en regard d'une partie rotorique de la turbomachine et une seconde surface en contact avec une virole intérieure (3) du stator, ledit joint (7)
comportant une pluralité d'unités constitutives (10), chaque unité constitutive (10) comportant sur sa première surface abradable une marche
circonférentielle (9) créant un obstacle dans la direction circonférentielle de la virole intérieure (3).
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